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Klimakonference i december

Der er kommet en henvendelse fra en NGO vedr. indkvartering af deltagere i parallel aktiviteter til 
klima topmødet i December. De beder om hjælp til indkvartering af i alt 5000 deltagere i København. 
Punktet tages op på et møde i efteråret. Lokaludvalgets medlemmer opfordres til at tænke over 
mulige indkvarteringssteder. 

Apollovej 
Lokalplan for Apollovej 2 er vedtaget i Borgerrepræsentationen. Den sendes nu i offentlig høring. 
Høringen sættes på Lokaludvalgets dagsorden i august. Der afholdes et offentligt møde i forbindelse 
med høringen. 

Stormøde med skoleborgmesteren

Der afholdtes den 17. juni stormøde vedr. manglende fritidshjemspladser, med deltagelse af bl.a. 
Børne- og Ungeborgmester Bo Asmus Kjeldgaard

Bydelsplan

Bydelsplanen blev vedtaget i Borgerrepræsentationen den 10. juni. 

Vanløse på den anden ende

Der afholdtes i weekenden Vanløse Idrætsnat og Vanløse på den anden ende. 

Sag om personfølsomme oplysninger

Der er i pressen i øjeblikket en sag om, at nogle Lokaludvalg har lagt personfølsomme oplysninger 
ud i forbindelse med ansøgninger til puljer. Der arbejdes nu på at finde disse oplysninger samt på en 
procedure til hindring af den type sager i fremtiden. 
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